
Уважаеми г-н Чобанов, 

 

Във връзка с последния Проект за изменение на Наредбата за прием на деца в 

общинските детски градини, изпращам моето становище по въпроса. 

 

Започването на ново обществено обсъждане по един и същ въпрос, без да е 

приключило предишното и без да е представен резултата от него е трудно за 

квалифициране от правна гледна точка. Какво налага отлагане на част от наредбата, 

която е приета отдавна и по която тогава също е имало обществено обсъждане,като 

всеки е имал възможност да изкаже мнение и да възрази остава загадка за широката 

публика. Нищо в правния мир и обществените отношения не се е променило, за да се 

прави подобна промяна (отмяна) сега. 

 

-Относно уседналостта по район-не бива се отлага, дори смятам, че въвеждането и е 

силно закъсняло. 

 

-Относно уседналост на територията на СО- според мен трябва задължително да се иска 

постоянен адрес и на двамата родители, защото само тогава те плащат данъците си в 

София. 

 

Част от останалите критерии според мен се нуждаят от корекции, които съм описала 

подробно в предишното си становище. 

 

 

С уважение: 

 

Люба Иванова 


